17:05   je pět hodin a pět minut
23:35   je jedenáct hodin a třicet pět
08:20   je osm hodin a dvacet minut
15:40   jsou tři hodiny a čtyřicet minut
01:25   je jedna hodina a dvacet pět minut
23:05   je jedenáct hodin a pět minut
22:15   je deset hodin a patnáct minut
06:50   je šest hodin a padesát minut
09:45   je devět hodin a čtyřicet pět minut
19:35   je sedm hodin a třicet pět minut
06:30   je šest hodin a třicet minut
04:25   jsou čtyři hodiny a dvacet pět minut
20:05   je osm hodin a pět minut
04:55   jsou čtyři hodiny a padesát pět minut
23:20   je jedenáct hodin a dvacet minut
04:20   jsou čtyři hodiny a dvacet minut
07:40   je sedm hodin a čtyřicet minut
00:50   je dvanáct hodin a padesát minut
23:45   je jedenáct hodin a čtyřicet pět minut
18:10   je šest hodin a deset minut
10:45   je deset hodin a čtyřicet pět minut
01:05   je jedna hodina a pět minut
06:25   je šest hodin a dvacet pět minut
22:05   je deset hodin a pět minut
18:55   je šest hodin a padesát pět minut
19:50   je sedm hodin a padesát minut
00:05   je dvanáct hodin a pět minut
01:50   je jedna hodina a padesát minut


NÁCT: TEEN
[2, 3, 4]CET: TY
[5–9]SÁT: TY


V kolik hodin studuješ?
Studuju v osm hodin
V kolik hodin skypeuješ?
V kolik hodin facebookuješ?

V kolik hodin vstáváš?
Vstávám v deset hodin. I get up at 10.
Vstávám deset hodin. = It takes me ten hours to get up
[I get up from bed]


V kolik hodin obědváš?
Obědvám v osm hodin. 
V kolik hodin večeříš?
Večeřím v osm hodin.


Studuješ každý den?
Ano, studuju každý den.
Ne, nestuduju každý den.



Uklízíš každý víkend?

Přítel: friend / boyfriend
Přátelé: friends
Kanec: male boar
Svině
Zub


Sportuješ ráda?
Ano, sportuju ráda.
Ne, nesportuju ráda. = 
Ne, sportuju nerada.

Ne, neobědvám rád.


 Číst *, čtu: I read
Čtu, čteš, čte, čteme, čtete, čtou

Piješ alkohol?
Ne, nepiju alkohol.
Nepiju vodku / kávu

Jíst, jím
Jíš maso?
Jím maso.


Co ráda děláš?
Dívat se na film / seriál / internet.
Ráda se dívám na film.
Dívám se rád na film.
Na film se dívám rád.
· Ráda se dívám na film.
· Ráda cestuju.
· Ráda se dívám na film / show / seriály / video na youtube.
· Rád sportuju.
· Rád hraju fotbal. / šachy / karty / poker / mariáš
· Rád se dívám na poker.
· Dívám se rád na film.		Na jaký film? – Na Finding Nemo.
· Rád hraju fotbal.
· V zimě rád lyžuju.
· Ráda poslouchám hudbu / jazz / metal / heavy experimental.  DUDY
· Ráda maluju.
· Ráda spím.			Spát.
· Ráda cestuju.			Cestovat
· Rád tramvajuju.		Tramvajovat	šalinovat




Tramvaj = šalina (in Brno).


Jmenuju se Martin.
Mám se dobře.
Sprchuju se každý den. | I have a shower.
Dívám se na film.

